

如您未能瀏覽此電郵，請按此處。

If you cannot view this email correctly, please click here.



雅麗氏何妙齡那打素慈善基金會
ALICE HO MIU LING NETHERSOLE CHARITY FOUNDATION

《雅報》 A-News

2020 年 12 月號

Dec 2020 Issue

本期焦點

In This Issue

- 《雅報》創刊
Initial Issue of A-News
- 2019/2020 年報
Annual Report 2019/2020
- Facebook 粉絲專頁
Facebook Fan Page
- 聖誕祝福
Christmas Greetings

《雅報》2020 年 12 月號（創刊號） A-News Dec 2020 (Initial Issue)

這是《雅報》第一次與大家見面。我們將透過此份電子通訊定期發布本會訊息，讓您隨時掌握本會最新動態，與我們保持緊密聯繫，攜手發揚「矜憫為懷，全人關顧」精神。

This is the first issue of "AHNCF E-newsletter". Through this e-newsletter, we shall regularly publish updates of the Foundation, so that you can keep abreast of our latest development and keep in close contact with us, and work together to carry forward the spirit of "Compassionate Love and Holistic Care".

雅麗氏何妙齡那打素慈善基金會 2019/ 2020 年報經已出版 Alice Ho Miu Ling Nethersole Charity Foundation Annual Report 2019/2020 is published now



因應 2019 冠狀病毒病疫情，雅麗氏何妙齡那打素慈善基金會 2020 年週年常務會議改以網上形式進行，並於 2020 年 12 月 9 日順利舉行。會上，董事局主席李國謙先生及義務司庫陳文寬先生分別匯報工作報告及財務報告。李國謙主席更特別感謝榮休的董事梁明娟醫生、快將榮休的醫務董事文志賢醫生和護理董事馮淑姿女士，他們多年來積極支持本會工作，無私奉獻，推動本會服務向前發展。祝願他們退休生活愉快、主恩常沐！

隨後大會亦通過接納 2019/2020 年報，當中包括前線醫護同事的抗疫故事分享。歡迎瀏覽本會網站電子書版本或下載 PDF 版本。

In regard of the COVID-19 situation, the Annual General Meeting 2020 had been held on 9 December 2020 via online platform. Mr. John LI, Board Chairman, and Mr. Derek CHAN, Honorary Treasurer, reported the annual report and the financial report 2019/2020 respectively. Mr. John LI expressed our heartfelt gratitude to Dr. Pamela LEUNG, Governor, Dr. Chi-yin MAN, Medical Governor, and Ms. Gigi FUNG, Nursing Governor, for their unflinching support and selfless contribution to our service development. We wish them to enjoy their retirement with God's blessings!

The Annual Report 2019/2020, including the stories about fighting COVID-19 from our frontline staff, had been accepted at the Meeting. It is uploaded to our website and available for download in pdf format.

網上版 E-book version:

<https://www.nethersole.org.hk/ebook/AHMLNCF19-20ebook/mobile/index.html>

PDF 版 PDF for download:

<https://www.nethersole.org.hk/ebook/AHMLNCF19-20PDF.pdf>



2020年週年常務會議改以網上形式進行
Annual General Meeting 2020 had
been held via online platform



歡送即將退休的醫務董事文志賢
醫生（前排左三）和護理董事
馮淑姿女士（前排左四）
Farewell Medical Director
Dr. Chi-yin MAN (front row 3rd
from left) and Nursing Director
Ms. Gigi FUNG (front row 4th
from left) for their retirement

誠意邀請加入 Facebook 粉絲專頁、瀏覽 機構網站

Invitation for following our Facebook Fan Page and Official Website

本會服務的最新資訊、活動消息、傳媒報導盡在 Facebook 粉絲專頁及機構網站。誠邀您加入 Facebook 粉絲專頁，並定時瀏覽本會網站，緊貼本會發展動態。



Alice Ho Miu Ling Nethersole
Charity Foundation

@nethersoleAHNCF - 非牟利機構

傳送訊息



Latest news, event updates, media coverage and all will be published on our Facebook Fan Page and official website. You are cordially invited to follow our Facebook Fan Page and browse the official website regularly to keep updated of our latest development.



Facebook 粉絲專頁
Fan Page :
[@nethersoleAHNCF](https://www.facebook.com/nethersoleAHNCF)



機構網站
Website :
<https://www.nethersole.org.hk>

聖誕祝福 Christmas Greetings

2020 年是不平凡的一年。在不一樣的聖誕節裡，祝願大家同樣度過一個歡樂、充滿愛與幸福安康的聖誕佳節！

Year 2020 is a remarkable year. At the distinctive Christmas, we wish all a Peaceful and a Merry Christmas!



聯絡我們

Contact Us

雅麗氏何妙齡那打素慈善基金會
新界大埔全安路 11 號 J 座 7 樓 29 室
Alice Ho Miu Ling Nethersole Charity Foundation
Room 29, 7/F., Block J, 11 Chuen On Road, Tai Po, N.T.
電話 Tel : 2689 2292
傳真 Fax : 2661 3615
電郵 Email : cf@nethersole.org.hk
網站 Website : <https://www.nethersole.org.hk>
加入我們 Follow us on Facebook : [@nethersoleAHNCF](https://www.facebook.com/nethersoleAHNCF)

如欲取消訂閱此電子通訊，請[按此](#)聯絡我們。

To unsubscribe, please click [here](#).

© 2020 雅麗氏何妙齡那打素慈善基金會版權所有。

Copyright © 2020 Alice Ho Miu Ling Nethersole Charity Foundation.

免責聲明：此電子郵件（包括附件）僅供指定的收件人使用。您收到此電子郵件是因為您曾在本會登記資料。發件人對本電子郵件的傳輸中存在的或由其引起的錯誤、病毒或其他問題概不負責。

DISCLAIMER: This e-mail (including enclosure) is intended solely for the named addressee(s). You received this email because you are registered with AHNCF. The sender does not accept liability for any error, virus or other problem whatsoever existing in or caused by the transmission of this e-mail.